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Since the debut of Harry Potter and the Philosopher's Stone, the Harry Potter film
franchise has become one of the most popular and successful in the world. Beautifully
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crafted and presented in a deluxe, large-format with lavish production values, these
pages present a visual chronicle of the work by artists and filmmakers to bring the
wizarding world to life onscreen. Bursting with hundreds of rare and unpublished
works of art, including production paintings, concept sketches, storyboards,
blueprints, and more, this collectible book is the definitive tome on the visual legacy of
the Harry Potter films. Fans will recognise beloved characters, creatures, locations, and
more as they embark on a journey through the wizarding world, from Gringotts to the
Quidditch pitch.

作者介绍: 

马克•萨默克（Marc
Sumerak）是艾斯纳漫画奖和哈维奖的提名作家、编辑，他的作品曾出现在《复仇者少
年圣战》及其他数不清的出版物中。近期作品包括《漫威宇宙旅行指南》《银河护卫队
：创造漫威航天飞行的超级英雄》与《超能敢死队：所有者使用手册》。马克现居克利
夫兰，写喜剧、写书和电子游戏，也在“漫画经验”上教漫画制作课。
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评论

真的好厉害！

-----------------------------
还行，图片较多，不同的设计方案，但是方法论讲的很少，不太适合专业学习，适合影
迷收藏。
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书评

冬天的最佳享乐是什么？真想来上一杯黄油啤酒，一边裹着毛毯，一边重温翻烂了的魔
法版故事会。魔法世界不只有会飞的汽车、咬人的书、稀奇古怪的魔杖，还有各式各样
、风格迥异的靓丽服装。看到网传《哈利·波特与魔法石》即将重映的消息后，我又再
次回顾了一遍电影版“哈利·波...  
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